
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Lucjana Cichosza

na 34. posiedzeniu Senatu
w dniu 28 maja 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra spraw wewnêtrznych i admini-
stracji Grzegorza Schetyny

Szanowny Panie Ministrze
W zwi¹zku z licznymi zapytaniami dotycz¹cymi wyodrêbniania funduszu so³eckiego zwracam siê

z proœb¹ o wyjaœnienie w¹tpliwoœci dotycz¹cych obowi¹zywania ustawy z dnia 20 lutego 2009 r. o fun-
duszu so³eckim.

Proszê o wyjaœnienie, czy na podstawie przepisów tej ustawy istnieje mo¿liwoœæ wyodrêbnienia fun-
duszu so³eckiego w bud¿etach gmin miejskich.

Z informacji uzyskanych od przedstawicieli rad so³eckich oraz samych so³tysów wynika, i¿ w niektó-
rych gminach miejskich burmistrz (prezydent) udziela wyjaœnieñ, i¿ w zwi¹zku z zapisami art. 2 ust. 6
i 7 ustawy fundusz so³ecki mo¿e byæ utworzony tylko w gminach wiejskich i miejsko-wiejskich.

Zwracam siê z proœb¹ o zajêcie stanowiska, które zostanie przed³o¿one zainteresowanym so³tysom
oraz radom so³eckim.

Z powa¿aniem
Lucjan Cichosz




